



## 道德政策

- 所有商業互動誠信經營,嚴禁賄賂、貪污、敲詐勒索和挪用公款或利益衝突等 行為
- 嚴禁賄賂或者不當獲取或不正當收益,饋贈禮品或招待須合宜
- 信息公開嚴禁誤報、偽造記錄或虛假陳述
- 禁止知識產權或商業信息遺失或擅自披露
- 堅持公平交易、廣告和競爭的標準,嚴禁向公衆傳達不準確信息與官商勾結, 保護客戶與供應商之商業信息
- 對舉報者身份保密及杜絕打擊報復
- 嚴格保障客戶、供應商和員工的個人隱私,遵守與隱私和資訊安全有關的法規

海狸 躍 凱 南





## **Ethics Policy**

- Business integrity is to be upheld in all business interactions. Prohibited bribery, corruption, extortion and embezzlement or declared conflicts of interest.
- Prohibited bribes or obtaining an undue or improper advantage, Gifts or entertainment shall be expedient.
- Disclosure of Information shall not be misreporting, record falsification, or misrepresentation.
- Prohibit Intellectual Property or business information loss or unauthorized disclosure.
- Uphold the standards of fair business, advertising and competition, Prohibit communicating inaccurate information to the public and collusion, and appropriate safeguard customers and suppliers of business information.
- Protection of whistleblowers identity and non-retaliation.
- Protecting the privacy of personal information, including customers, suppliers and employees. And shall comply with privacy and information security laws and regulatory requirements.



